
Continua la falta de consens pel tra�at de la variant de

Bescan�

Sant Gregori i Salt no volen que la variant passi pel seu territori

L'afectaci� als espais naturals protegits �s el principal argument contra l'opci� nord

Un dels car tells de protesta per l'estat de la carretera,

a l'al巽ada de la Pilastra Foto: J.N.

La plataforma Carretera de la Vergonya considera el tram de

Bescan� de l'N-141 Òel principal obstacle per desencallar [la

reforma integral] de la carreteraÓ des de la Cellera f ins a Salt. �s

tamb� el tram amb m�s tr�nsit de turismes i vehicles pesats. La

Generalitat est� estudiant el tra�at que ha de tenir la futura variant

de Bescan�. L'estudi informatiu que va presentar la Generalitat el

2006 preveia iniciar la variant quatre quil�metres abans del nucli

urb�, travessar el Ter i passar pel nord de Bescan� i del riu. Abans

d'arribar a Salt es proposaven dues alternatives. Una, anar cap al

nord, travessant les deveses de Salt, el Ll�mena i Sant Gregori, i

connectar amb l'enlla� de l'AP-7 que s'hi construir�. Una altra

alternativa era fer-la anar cap al sud. Travessar novament el Ter i

l'actual N-141 a l'al�ada de Mont full�, i des d'aquest punt anar a

trobar l'enlla� de l'AP-7 de Girona Sud, a Salt. Ni Sant Gregori ni

Salt no volen que el seu territori quedi afectat per la nova via. Des

de Sant Gregori no creuen just que la construcci� d'una variant per

Bescan� tingui afectaci� al seu municipi. Pel que fa a Salt, el ple va aprovar l'octubre passat una proposta

perqu� la variant no afecti les deveses Ðpel seu valor natural i la sobreocupaci� d'infraestructures que ja pateix

l'espai protegitÐ ni es faci acabar a l'enlla� de Salt de l'AP-7. El consistori va proposar que es faci la variant pel

sud de Bescan� i s'enllaci amb l'autopista en el nou acc�s que es construir� a Fornells de la Selva. Aquesta

opci�, per�, t� un alt cost econ�mic. L'altra opci� �s que s'enllaci per l'acc�s de Sant Gregori, per� sense

connectar-lo amb l'actual N-141 a Mont full�, i evitar aix� el trasbals ecol�gic a les deveses. El grup municipal de

CiU de Salt va votar en contra d'aquesta proposta presentada al ple, ja que considera que treure l'enlla� de

l'N-141 amb l'AP-7 a Salt tindria un alt impacte econ�mic. Mentrestant, des de la plataforma, van iniciar converses

amb diferents par tits que es presentaven a les eleccions al Parlament. Van ser, en concret, Rcat, SI, el PP, ERC

i ICV, que s'han mostrat favorables a desencallar el projecte. Esquerra i el Par tit Popular van presentar

propostes de resoluci� al Parlament de Catalunya.
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